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 Zápis 9/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 25.10.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni:   J.Boháč, E.Mlezivová,  P.Bednář, P.Hottmar,  P.Mokrý,   
omluven: J.Mareš 
přizvaní na část jednání: M.Doktor, 
  
1.   STK   
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti obnovy závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T: dlouhodobý úkol 2011 
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci o přípravě Soutěžních směrnic 2012 a informaci o přípravě termínové listiny 
probíhající v koordinaci mezi STK a reprezentačními trenéry. Termíny se mohou v případě kolizí ještě měnit. 
30.11. bude předběžná termínová listina zveřejněna a na VH bude okomentována. Poté bude definitivně 
potvrzena 
                                                                        Ú: 1/8/10 – J. Mareš 
                                                                                  T: 22.11. 2011 
 

□ J.Mareš informoval o problémech s kvalitou práce firmy Burdík, jednoho z dodavatelů zpracování výsledků 
závodů. J.Mareš záležitost projedná osobně s M.Burdíkem a současně bude hledat náhradním řešení v případě 
výpadku této firmy. (Možnost využití software používaným slovenským svazem) 
                                                                                   Ú: 2/8/10 – J. Mareš 
                                                                                   T: 22.11. 2011 
 

□ Výbor diskutoval a vzal na vědomí postup STK na řešení problematiky velikostí lodí C1 benjamínků. Byly 
obeslány nejsilnější kanoistické oddíly s žádostí o vyjádření názoru na problematiku. Výsledek zjišťování 
bude vyhodnocen a předložen výboru ke schválení. 
                                                                                   Ú: 3/8/10 – J. Mareš 
                                                                                   T: 22.11. 2011 
  

□ STK vyhodnotí zkušenosti se zařazováním závodů žen na C1. Závěry zapracuje do Soutěžních směrnic 2012. 
                                                                                   Ú: 4/8/10 – J. Mareš 
                                                                                   T: únor  2012 
  

□ STK se bude zabývat námětem pro rok 2013 – zorganizovat společné závody se slovenským kanoistickým 
svazem  (Česko-Slovenský pohár), k diskusi je rozsah i lokalita závodu.  
                                                                                    Ú: 5/8/10 – J. Mareš 
                                                                                    T: podzim  2012 
 

□ Výbor vzal na vědomí zápis z jednání STK konaného  11.10. 2011. Seznámil se s návrhem termínové listiny 
na rok 2012. Pověřil J. Boháče jednat s předsedou ČVS o kolizi termínu II. NZ dospělých 1. – 3.6.  a závodu 
veslařů.                                                                       Ú: 1/9/11 – J. Boháč 
                                                                                    T: 22.11. 2011 
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci o přípravě Soutěžních směrnic 2012. J.Mareš zašle členům výboru upravený 
dokument před jejího vydáním                                   Ú: 2/9/11 – J. Mareš 
                                                                                    T: 22.11. 2011 
 

□  J. Mareš připraví návrh rozpočtu STK na rok 2012. Ú: 3/9/11 – J. Mareš 
                                                                                    T: 22.11. 2011 
 

2.   SCM – péče o talentovanou mládež 
   

□ Testování SCM - P.Hottmar informoval o přípravě testování SCM, celkem se zúčastní 76 závodníků, 2 se 
omluvili, 2 sportovci absolvovali testy v dřívějším termínu. 3 týdny po oficiálním termínu se uskuteční 
náhradní testování. 
    

□  Evidence tréninku  - výbor potvrdil, že evidence tréninku bude vyžadována u všech členů SCM i v roce 
2012. Všichni nově zařazení sportovci byli o této povinnosti informováni. 
 

□ Čerpání financí 2011 – čerpání probíhá v rámci rozpočtu, podle požadavků detašovaných pracovišť SCM, 
oddíly jsou o čerpání prostředků průběžně písemně informovány. 
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□ Společný trénink kanoistek  - P.Bednář připraví projekt společných tréninků kanoistek (C1 ženy) v zimním 

období. Projedná možnost pronájmu pádlovacího bazénu a tělocvičny v loděnici AC Sparta. Návrh následně 
projedná Rada SCM a posoudí možnost a formu úhrady z financí SCM. Projekt bude zveřejněn na webu ČSK  
                                                                                    Ú: 4/9/11 – P. Bednář, P. Hottmar 
                                                                                    T: 22.11. 2011 
 

□ P. Hottmar připraví přehled počtu benjamínků a žáků, zapojených do soutěží v letech 2009-2011, jako 
kritéria výběru oddílů ke zřízení SpS (sportovní středisko) v roce 2012.  
                                                                                    Ú: 5/9/11 – P. Hottmar 
                                                                                    T: 22.11. 2011 
                                                              

3. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

□ Úkoly: 3/1/10, Ú: 5/4/10 a Ú: 6/8/11 byly sloučeny: 
-  Modifikace kritérií odměn za výsledky reprezentace - výbor po projednání rozhodl pověřit J.Mareše 

rozborem vyplacených odměn v sezoně 2009 a 2010 a matematickou simulací navrhovaných úprav do těchto 
dvou sezon. Na základě tohoto rozboru bude připraven návrh možného řešení s účinností od roku 2012. Pro 
rok 2011 zůstává v platnosti stávající směrnice. 

-  V rámci tohoto úkolu budou též projednána kritéria pro výpočet odměn za LOH 2012 (zohlednění parametru 
předjetých lodí.) Návrhy zašle M. Doktor členům výboru k posouzení.            

                                                                                  Ú: zpracují členové výboru, + M. Doktor 
                                                                                  T: pro nepřítomnost J. Mareš  přeloženo na 22.11.2011 
 

□ Výbor uložil reprezentačním trenérům RDS, RDJ a RDM  připravit návrh nominačních kritérií na rok 2012 
včetně rozpočtu družstev  k projednání ve výboru do 22.11. tak, aby byl základ NK k dispozici již před VH 
3.12.2011.                                                                 Ú:6/9/11 –trenéři RDS, RDJ, RDM 
                                                                                  T: 22.11. 2011 
 
 

 RDS    

□  M.Doktor informoval členy výboru o své činnosti mezi schůzemi – o nezbytné administrativě, komunikaci 
s asistenty a trenéry, o povinnosti závodníků J. Součka a F. Dvořáka zasílat na antidopingovou agenturu ICF 
pravidelné informace o pobytu tzv. „whereabouts“,  o přípravě nominačních kritérií a termínové listiny na 
sezónu 2012, o přípravě podzimního VT v Chula Vistě, o účasti na akci ČOV „žijeme Londýnem“ , o účasti 
na jednání rady pro sport na MŠMT.  
 

□ Výročního hodnocení 2011 a oponentura plánu 2012 a na CS MV ČR - M. Doktor informoval o hodnocení a 
oponentuře na CS MV ČR. Za ČSK jednal J.Boháč. Došlo k rozšíření počtu míst pro rychlostní kanoistiku. 
Do RSC MV ČR bylo na rok 2012 zařazeno 5 osob, včetně trenéra. 
 

□ Výročního hodnocení 2011 a oponentura plánu 2012 Dukla - na výročním hodnocení ASC Dukla Praha, 
kterého se zúčastnili J.Boháč a M.Doktor byla zdůrazněna vysoká kvalita vzájemné komunikace a 
spolupráce, snaha velení Dukly realizovat strategii SRK ČSK a předkládané plány hlavního trenéra SRK SK. 
ASC ocenilo přístup svazu k přípravě reprezentace a je připraveno v součinnosti v r. 2012 pokračovat. 
 

□ Testování členů RSC - uskutečnily se speciální biochemické testy ve všech RSC. Měření provedlo CASRI  
ve spolupráci s CS MV-ČR. M.Doktor též informoval o testování RDS uskutečněném ve dnech 17.-23.10. 
2011 v RSC. V testování, zajišťujícím zpětnou vazbu pro plánování sportovní přípravy, se bude pokračovat. 

  

□ Úkol 7/8/11 je průběžně plněn -  požadavek na doplňkové akreditace na OH 2012 bude projednán 15.11. na 
Strahově při jednání ČOV se svazem 15.11.2011. Možnost ubytování pro trenéry nad rámec oficiální 
výpravy je předjednáno ve spolupráci s veslaři. Finální objednávka bude řešena se sekretářem ČVS 
J.Johánkem.                                                             Ú: 7/8/11 – M. Doktor, P. Mokrý  
                                                                                 T:  22.11. 2011  
 

□ Úkol 10/8/11 byl splněn - P. Mokrý potvrdil na ČOV účast sportovců, trenérů a představitelů svazu na 
slavnostním podpisu přihlášky ČR na OH 2012, konaném 11.10. na Pražském hradě. Kanoistika byla na akci 
zastoupena nejpočetnější skupinou sportovců.   
  

□ Ú: 8/8/11 M. Doktor informoval o přípravě rozpočtu RDS na sezónu 2012. Výbor akceptoval obhajobu 
finanční náročnosti plánovaných akcí a doporučil pracovat dále pouze s částkou 3,2 mil. Návrh rozpočtu 
zašle M. Doktor členům výboru do týdne k posouzení. 
                                                                                 Ú: 8/8/11 – M. Doktor 
                                                                                 T:  1.11. 2011 
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□ Monitoring informací z Paddleaways  č. 33 – M.Doktor podal členům výboru informaci ze zpravodaje ICF, 

vyzdvihl výběrové řízení na pořadatele mezinárodních soutěží 2012-2016, včetně termínů uzávěrek k výběru 
pořadatele SP 2014, MSJ 2016, SPM 2012, 2013, 2014 + MS 201 a informoval o pořádání workshopu pro 
pořadatele hlavních soutěží ICF v roce 2012 v Barceloně, 12.-13. listopad 2011. Tlumočil požadavek ICF 
všem pořadatelům mezinárodních soutěží, aby odevzdali přiložené formuláře, podle kterých ICF rozhodne, 
zda budou zařazeni do mezinárodního kalendáře  - do 1.prosince 2011. Zmínil další iniciativy ICF týkající se 
paralympiků, průzkum ICF o aktivitách členských států ve veteránských kategoriích a informace o 
pravidlech pro změny národnosti sportovců. 
 

□ Úkol 9/8/11 splněn - Výbor projednal cenové nabídky dodavatelů mobilního startovacího zařízení pro 
trénink na startovní reakce specialistů na 200m. Na poptávkové řízení odpověděli  – Polaritas, Nelo, IMAS, 
Stap Račice – posledně jmenovaná firma je schopna zařízení vyrobit přesně dle požadavků a za rozumnou 
cenu. Výbor pověřil M.Doktora s tímto výrobcem dále jednat. O dodavateli bude rozhodnuto na příští schůzi. 
 

□  20.-22.7.2012 se uskuteční v Kazani akademické MS. K projednání možné účasti kanoistické výpravy 
pozval ČAUS na jednání zástupce ČSK. Za SRK se jednání, konaného 2.11.2011 zúčastní P.Lněnička a 
M.Doktor. Projednají požadavky na přípravu, ekonomickou náročnost, včetně transportu lodí, a návrh 
nominačních kritérií.                                                  Ú:7/9/11 –P. Lněnička, M. Doktor                                           
                                                                                   T: 2.11. 2011  
 

RDJ 
 

  

□ Kondiční VT RDJ – P.Hottmar informoval, že na tradiční prosincové kondiční VT RDJ je přihlášeno 9 
reprezentantů – na náklady RDJ a 9 zájemců z oddílů na vlastní náklady (možno hradit z prostředků SCM).  
Soustředění se uskuteční na Božím Daru, v případě nepříznivých sněhových podmínek v SC Nymburk. 
 

□  P.Hottmar zaslal členům výboru pracovní verzi plánu RDJ a NK 2012. Rozpočet bude též dodán, měl by se 
vejít do rozpočtu  2011. Není MS, budou menší odměny. 
 
 

 RDM 
 

 

□ Úkol 11/8/11 byl splněn, účastníci MSM, kteří po skončení závodů pokračovali v pobytu v Malajsii a 
Singapore, podepsali před odjezdem z Prahy prohlášení, že po skončení MS končí péče ČSK a pokračují v 
pobytu na vlastní zodpovědnost.                         
 

□ Výbor ocenil kvalitní výsledky dosažené na MSM v Singapore. 
Schválil zakoupení nového notebooku pro trenéra RDM. 
Projednal a zhodnotil podmínky pro práci trenéra RDM v roce 2011 a 2012.  
 

  
4. Různé 
 

□ Úkol 12/8/11 byl splněn - M.Doktor projednal dodací podmínky a výrobu triček od dodavatele Newline, 
která budou použita k reklamním, propagačním a podobným účelům (anketa, jubilanti, …). 
   

□ Úkol 13/8/11 byl splněn - P.Mokrý objednal pro potřeby SRK ČSK a sekci DV odbornou publikaci prof. 
Lenze „Performance and Theory of Canoe Training“. Vyzval sportovní fakulty univerzit k nákupu této 
odborné knihy do jejich knihoven. 
 

□ Úkol 14/8/11 byl splněn – P. Mokrý zaslal 13.10.2011 na ICF přihlášku na pořadatelství SP 2014. Současně 
potvrdil informaci z ECA že pořádání ME 2012 bylo s konečnou platností potvrzeno do Záhřebu.                                               
 

□ Úkol 5/6/11 byl splněn - J.Boháč a M.Doktor informovali výbor o uskutečněné schůzce s V.Chalupou k další 
spolupráci v mediální oblasti v nezávodním období (září – duben). Byl projednán rozsah práce a stanoveny 
akce, které budou mediálně pokryty. Byla projednána výše finanční úhrady a rozsah pokrytí médii a 
tiskovými agenturami. 
  

□ Byly projednány a v souladu s dlouhodobou koncepcí schváleny kandidatury na nejbližší volné mezinárodní 
akce. Sekretariát zajistí  včasné podání kandidatury na pořádání ME 2015 do konce roku 2011. Kandidatura 
na pořádání MS 2017 bude odeslána  po výzvě ICF, v souladu vyhlášenými termíny „bidding“ procesu .     
                                                                                        Ú:  9/6/ 11  –  P.Mokrý 
                                                                                        T:   dlouhodobý úkol  
 

□ Výbor diskutovat přípravu druhého ročníku ankety o nejlepší závodníky a trenéry roku 2011, P.Hottmar 
okomentoval konečnou verzi návrhu, upravenou podle připomínek členů výboru. V textu bude zmíněno, že 
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vyhlášení výsledků za přítomnosti médií proběhne začátkem ledna 2012, hlasování bude ukončeno  3.12. 
2012. Výsledky budou zveřejněny na webu až po vyhlášení. P.Hottmar do týdne rozešle členům výboru 
konečnou verzi ke schválení.                                        Ú: 8/9/11 – P. Hottmar 
                                                                                      T: 22.11. 2011 
 

□ Výroba nástěnného kalendáře SRK ČSK 2012 - M.Doktor a P.Hottmar informovali výbor o přípravě 
kalendáře 2012. Navrhli layout, počet a kvalitu fotografií. Zajištění fotografií vyžaduje finanční vydání, která 
pokryjí sponzorské příspěvky. Na fotografiích budou nejúspěšnější sportovci SRK, logo ČSK, sponzoři a 
výrobce. Náklad 500 Ks, formát A3. Výbor vzal informaci na vědomí a pověřil M.Doktora a P.Hottmara 
dokončením návrhu a podání informace.                      Ú: 9/9/11 – P. Hottmar, M. Doktor 
                                                                                       T: 22.11. 2011 
 

□ P. Hottmar informoval výbor o prvních přihláškách na školení trenérů III, které se v případě dostatečného 
zájmu uskuteční v příštím roce v únoru. 
 

□ J.Boháč informoval o počtech podaných žádostí z oddílů a TJ o dotace z programů MŠMT na 2012. Žádost o 
dotaci z programu IV „údržba a provoz sportovních zařízení“ podalo 17 rychlostních oddílů včetně 3 velkých 
TJ. Za celé ČSK, včetně vodní turistiky a kanoistiky na divoké vodě, bylo podáno celkem 47 žádostí. Žádost 
o státní příspěvek z programu III „všeobecná sportovní činnost“ podalo 14 rychlostních oddílů. Za celé ČSK 
bylo podáno 34 žádostí. 1.11.2011 projedná výbor ČSK, (předsedové tří sekcí) metodiku dělení přidělených 
dotací mezi sekce ČSK. Klíč dělení prostředků v rámci sekcí si připraví a schválí sekce samostatně. 
Informace o výši přidělených prostředků lze čekat v březnu 2012. Vedle těchto dvou programů podalo ČSK 
žádosti na standardní programy 133513 – stavební investice (rekonstrukce startu 200m v Račicích a generální 
oprava spojení mezi startovacími buňkami a cílovou věží), a program 133513 - strojní investice (nákup 
dvounápravového vleku na přepravu závodních lodí) a nový program V „Organizace sportu“ zaměřený na 
financování administrativní činnosti svazu. Do konce listopadu bude podána standardní žádost na programy I 
Státní sportovní reprezentace a program II Sportovně talentovaná mládež (SCM a Sp.S.). 
 

□ J.Boháč informoval o účasti zástupců ČSK na workshopu ICF pro pořadatele hlavních soutěží IFC v roce 
2012. Přestože SRK ČSK není v roce 2012 pořadatelem žádné takové soutěže, obdržel ředitel SP 2011 
v Račicích P.Šebesta osobní pozvání k účasti na workshopu. Akce se uskuteční ve dnech 12.-13.11.2011 
v Barceloně. ICF hradí pobyt, ČSK letenku. 
 

□ Výbor projednal harmonogram přípravy Valné hromady SRK ČSK – Členové výboru a předsedové komisí 
zašlou na sekretariát do 30.10.2011 písemné podklady pro valnou hromadu, která se koná v sobotu 3.12.2011. 
→ Koncept Informace o činnosti bude rozeslán k připomínkám členům výboru do 11.11. 
→ Konečné zněn včetně hospodářské zprávy  bude projednáno 22.11. na schůzi výboru 
→ Sekretariát zajistí rozeslání Oznámení o  konání VH do 27.10. 
→ Pozvánku s programem a materiály pro jednání VH zašle do oddílů 23.11.2011. 
→ Veškerá korespondence bude provedena prostřednictvím e-mailu. 
→ Sekretář projedná s oddílem Sparta Praha možnost pronájmu jednací místnosti, s M. Bouším zapůjčení a 

přepravu židlí z loděnice Dukla. 
    

□ J.Boháč informoval o posunu jednání ČSK s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových 
v záležitosti vlastnictví pozemků v Praze na Císařské louce. Svaz byl vyzván k dodání jmen statutárních 
zástupců pověřených podepisovat dokumenty. Předpokládáme, že po letošním předložení kompletních 
potřebných dokladů je úřadem připravována smlouva o převodu majetku.  
 
 
 
 
Zapsal: P. Mokrý 
 
Příští jednání se uskuteční 15.11. 2011   v 10:00 


